
ВИКОНКОМ ВИРІШИВ:

І. Провести серед населення роз’.’яснюючу роботу Про 
заготівлю гіллячкових та жолудневих кормів.

2. доручити колективам шкіл міста ^азл. ..з^,з...з 
з с і' о ту в а ш н а ’ п р о тя з І в ер е с н я міс я ця:
сш ї І гіллячкових КОрМІВ^ІОС тн.-
СІЇ з 2 
Сі: $ 3 _ -
Ту ка ш і в с ька 8 -р І чна 
ЛІСНИЦТВО

100 __ н_ - Ітн. Янцен ЯД1.
100 __ - І тн.-”- Бондарчук

80 11 _ 500 кг Сопільник
— - 4 тн.-”- Губар Л.В.

З, Контроль за виконанням цього рушення покласти на 
з а от у я н ик а го ло ви ви к он ко му ТАНЧ ЕН <0 М. 0,

СЛУХАЛИ: Про над;аііня дозволу на будівництво човн я сої 
станції.
Інформацію голови добровільного товариства човнярів- 
зи) б и т е л І в КАРМАЗІНА Г.В.

Товариство створено,тепер треба будувати стани
Е дві думки - будувати єдине приміщення, і яке . бу ?е 
надано місце кожному члену товариства,або окремі 
гаражі на виділеній площі.

Перший варіант потребує багато коштів,другий не 
вносить нічого нового.як і раніше хберег оА змі
нений гаражами різної конструкції,різної архітектури 
Ід розмірів.

зйСТУПйЛИ: ОРІЕХІВСЬКИЙ Ф.В. - начальник відділення міліції. 
Н є п о жн а до з в о лі; т и су ду в а т и ос о б ис т і га з . .. І, ц є 
тільки збільшить кількість крадіжок будівельних 
ма т ер І а лів. 1р еба, щоб бу ло о дн е пр і з м І ще н і і я п I д о ді -і 
замком.

БиНдАРЧУХ Г.Л. - директор сш з 3.
Треоа заборонити будувати індивідуальні . .ажі, 
очистити від них берег.

УХОВ М.Г» - голова виконкому.
Треба просити райвиконком надати дозвіл з будівних . 
човнярської станції.Вирішувати це питання треба . 
к о о я ер а ти в н и х за с а да х. ’

Р І ПІ Е Н Н 1. : 
виконкому Ладижинськоі міської Ради депутатів 

трудящих
С 28 від 28 серпня 1975 року
"Про надання дозволу на будівництво
чов няр с ькоІ ста нц111 '

Підтримуючи клопотання адміністрації І заводського 
про спілкового комітету Ладижинськоі ДРЕС, а також Інших 
установ - організацій про надання дозволу на будівництво 
чо в; і яр с ь к оі с танціІ,в и хо дя чи з н е о б х і'но с 11 в ■ з 1 ш и т и п и т н ж я


